

Title (en)

Methods and devices for supporting removable posters.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtungen zum Aufhängen abnehmbarer Plakate.

Title (fr)

Perfectionnements aux procédés et dispositifs pour supporter des affiches amovibles.

Publication

EP 0214016 A1 19870311 (FR)

Application

EP 86401714 A 19860731

Priority

FR 8511708 A 19850731

Abstract (en)

Removably to hang a poster (2) on a vertical board (1), use is made of a horizontal shaped bar (3) extending the full width of the poster and having a rear leg (5) and a central leg (6) which together fit in abutment over the top edge of the board, and also a forward leg (7) higher than the central leg and with its base extended by a nose (9) bending back in at an acute angle in the direction of the board, but without reaching it. To hang the poster, its top margin is folded across the full width along a line (12) to form a more or less long piece (13), the uppermost portion of the poster is then slid up against the board (1) until the folded piece is inserted between the forward leg and the board, and then the poster is released as soon as the edge (14) of this piece has passed the nose. <IMAGE>

Abstract (fr)

Pour accrocher de façon amovible une affiche (2) sur une plaque verticale (1), on a recours à un profilé horizontal (3) s'étendant sur toute la largeur de l'affiche et présentant une aile arrière (5) et une aile centrale (6) propres à coiffer conjointement ensemble la tranche supérieure de la plaque, ainsi qu'une aile avant (7) plus haute que l'aile centrale et prolongée à sa base par un bec (9) rabattu à angle aigu en direction de la plaque, mais sans atteindre celle-ci. Pour accrocher l'affiche, on plie sa marge supérieure sur toute la largeur selon une ligne (12) de façon à former un pan (13) relativement long, puis on fait glisser de bas en haut la portion supérieure de l'affiche le long de la plaque (1) de façon à introduire le pan plié entre l'aile avant et la plaque, puis on lâche le tout dès que le bord (14) de ce pan a dépassé le bec.

IPC 1-7

G09F 1/10; G09F 13/04

IPC 8 full level

G09F 1/10 (2006.01); **G09F 13/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 1/103 (2013.01); **G09F 13/04** (2013.01); **G09F 13/0454** (2021.05)

Citation (search report)

- [A] GB 2092525 A 19820818 - CLARK CECIL JAMES
- [A] FR 1215538 A 19600419 - S T D

Cited by

US5253439A; US5375352A; DE10051451A1; DE10051451B4

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0214016 A1 19870311; ES 2000790 A6 19880316; FR 2585865 A1 19870206; FR 2585865 B1 19880304

DOCDB simple family (application)

EP 86401714 A 19860731; ES 8600708 A 19860730; FR 8511708 A 19850731